
Knippla Ö-Råd 

Protokoll från möte 2023-12-04 i föreningsgården. 

Närvarande: Birgi?a Andersson, Stefan Fransson, Börje Andersson, Charlo?e Petersen Ayari 
och Marie Brinkhoff. 

Mötet börjar med a? ordförande Charlo?e hälsade välkommen och öppnade mötet.  

Inbjudna Oll mötet var Knippla Hamn och Coop föreningen för a? presentera si? 
gemensamma förslag a? anlägga fler båtplatser och sjöbodar i Västra Hamnen. Det kan 
finnas en fördel om man kan erbjuda en båtplats och eventuellt en sjöbod Oll de som ska 
hyra och/eller köpa lägenheter i Coophuset. Ö-rådet ställer sig posiOv Oll förslaget.  

1. Föregående mötesprotokoll:  Godkändes läggs Oll handlingarna. 

2. Nordöleden: Stefan informerade a? Nordöleden är en av tre färjeleder där det 
är flest problem. Det kom fram på mötet som Skärgårdarnas riksförbund hade 
under hösten, där en representant från trafikutsko?et var närvarande. Någon 
kompensering eYer nermålningen av filerna har ej gjorts. Färjorna tar nu färre 
bilar. Hönöleden kompenserades med tätare turer. Då hamnföreningen var 
med i början på mötet så frågade Charlo?e om hamnen har O?at på något 
förslag på e? bokningssystem för Husbilar. Bakgrunden är a? personalen på 
Nordöleden upplever a? det är en del husbilar som åker över Oll Källö-
Knippla, för a? sen åka Ollbaka Oll Burö med nästa färja. Det kan skapa 
onödiga köer. Hamnen känner inte igen det här som e? problem, då de har 
som mål a? allOd lösa en plats Oll de som kommer över hit och vill stanna 
kvar. De har O?at på olika alternaOv men inget är klart i nuläget. 

3. Varvsområdet: Ö-rådet har diskuterat de två olika förslagen som gäller 
varvsområdet. Tanken är a? komma fram Oll en gemensam lösning. 
InformaOon om hur stort område som ska tas i anspråk med nya Oppen är inte 
klart från Kommunen ännu. Gällande beslutet som togs om de 8 planerade 
husen (Fiskaregården etapp 3), vill vi bara klargöra a? vi inte ställer oss 
posiOva Oll dessa nu. Men om det skulle bli tal om andra byggnaOoner på 
området i framOden tex hyresrä?er eller mindre hus för barnfamiljer. Så blir 
det självklart en ny diskussion angående de?a. Men i nuläget ser vi inte e? 
behov av 8 nya hus på ön. De?a stycke är skrivet av Intresseföreningen och 
den skrevs runt ca år 2018. Den tycker vi summerar de hela bra hur 
situaOonen ser ut. Se bifogad bilaga för mer info. “Källö-Knippla är en av /o 
öar i Öckerö kommun. Vi är cirka 300 bofasta året-runt-boende men 
befolkningen har minskat med 80 personer under de senaste 10 åren. Vi har 
en jämn könsfördelning men åldersfördelningen är väldigt sned med många 
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